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#50/2020 (11.12.2020) 

 

 

 

Czy wiecie, że po aktualizacji licencji na MediVeris trzeba 

zaakceptować regulamin? 

 

 

 

Jak w KS-Aptece sprzedać lek na refundowany import docelowy bez 

zaznaczania na karcie towaru odpłatności "Ryczałt"? 

 

 

 

Czy wiecie o przerwie serwisowej systemu e-zdrowie P1? Kiedy mogą 

pojawić się problemy z realizacją eRecept i wysyłce DRR? 

 

 

 

Jakie zmiany w programie KS-Apteka pojawiły się w ostatnich 

dniach? 

 

 

 

Jak wygląda i do czego służy nowa funkcjonalność w systemie KS-

AOW? 

 

 

 

Jakie są aktualne statystyki Ministerstwa Zdrowia dotyczące recept 

wystawianych przez farmaceutów? 

 

 

 

 

Czy wiecie, że firma Kamsoft tworzy systemy nie tylko dla aptek? 

 

 

 
Czytajcie poniżej.... 
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Kiedy w programie aptecznym po wejściu do modułu APW11 Sprzedaż 

pojawi się umowa licencyjna KS-MediVeris to należy ją zaakceptować. W 

przeciwnym wypadku na tym stanowisku nie zostanie uruchomiona 

serializacja opakowań leków. 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

Od wersji KS-AOW 2020.3.11.0 i KS-AOW 2021.1.1.4 została 

umożliwiono sprzedaż leku na refundowany import docelowy bez 

zaznaczania na karcie towaru odpłatności „Ryczałt”. Warunkiem 

poprawności sprzedaży jest zaznaczenie na recepcie znacznika „Import 

docelowy”, towar musi mieć na karcie znacznik „Import docelowy” i przy 

sprzedaży trzeba wybrać „Ryczałt”. 
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Na portalu e-zdrowie pojawiła się informacja o przerwie serwisowej P1 dzisiaj 

w nocy: 

"Informujemy, że w dniu 11.12.2020 od godz. 23.30 do godz. 24.00 

prowadzone będą prace serwisowe systemu e-zdrowie (P1). W tym czasie 

może wystąpić przerwa w dostępie do e-usług." 

W tym czasie prawdopodobnie nie będzie można pobierać i realizować 

eRecept. W związku z tym, że zmienia się dokumentacja integracyjna, 

również w kolejnych dniach mogą pojawić się problemy z pobieraniem i 

realizacją eRecept. 

 

 

 
  

 

Zmiany w module APW13 (2020.12.05 [2020.3.11.4]/[2021.1.1.8]): 

• modyfikacja weryfikacji czy dokument znajduje się w repozytorium 

EDE, tak by w przypadku braku konfiguracji umożliwiającej 

poprawne zainicjowanie EDE, informacja ta nie pojawiała się 

wielokrotnie. W przypadku błędnej konfiguracji EDE, podczas 

pobierania listy dokumentów z hurtowni pojawiały się wielokrotne 

komunikaty "Nie zainicjowano serwera KS-EDE". 

 

Zmiany w module APW23 (2020.12.07 [2020.3.11.5]/[2021.1.1.9]): 

• Retaksacja recept: poprawiono działanie w przypadku wygaśnięcia 

usługi KS-OmniPharm One RepoCloud. 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

W KS-Aptece pojawiła się nowa funkcjonalność „Pharmacy Education”, 

która pozwala firmom farmaceutycznym na publikowanie materiałów 

edukacyjnych, dotyczących stosowania produktów i działań 

profilaktycznych. Na poniższej instrukcji możemy zobaczyć jak z niej 

korzystać. 
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Według danych z Ministerstwa Zdrowia od maja do października 2020 r. 

farmaceuci wystawili 124515 recept. Co piąta e-recepta od farmaceuty 

jest refundowana. Poniżej możemy zobaczyć szczegółowe informacje w 

rozbiciu na miesiące: 

 

 
 

Jak widać, tylko w maju liczba recept dla rodziny była większa (o 673) niż 

ilość recept dla siebie. W późniejszym okresie farmaceuci chętniej wystawiali 

recepty pro auctore. Jednocześnie nie wszystkie wystawione e-recepty są 

realizowane. W niektórych miesiącach część z nich (nawet 1/4) nigdy nie 

trafiła do realizacji. Najczęściej recepty refundowane farmaceuci wystawiają 

dla siebie. W przybliżeniu można powiedzieć, że średnio co piąta taka recepta 

była refundowana. Z kolei, w przypadku recept dla rodziny zwykle jedna na 

dziesięć recepta została wystawiona z refundacją. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Z oprogramowania firmy KAMSOFT korzystają placówki medyczne 

wszelkiego typu, hurtownie farmaceutyczne, apteki, a także Centrala i 

Oddziały Wojewódzkie NFZ oraz Ministerstwo Zdrowia. KAMSOFT 

oferuje także nowoczesne systemy o charakterze menedżerskim, zarządczym 

i prognostycznym, które przeznaczone są dla szeroko pojętego kierownictwa 

i pozwalają na dynamiczne zarządzanie placówkami medycznymi. Wszystkie 

systemy przystosowane są do pracy w sieciach rozległych oraz posiadają 

możliwość pełnej komunikacji z systemem OSOZ, który pełni dla nich rolę 

nadrzędnego systemu wspomagania zarządzania. 

Na poniższym filmie możemy zobaczyć jak często w naszym życiu 

ocieramy się o oprogramowanie firmy Kamsoft: 

https://www.youtube.com/watch?v=C2KYSxcxnR4&t 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=C2KYSxcxnR4&t

